

Nützliche Links:
Useful links:

- Auswärtiges Amt/*Foreign Office*
www.auswaertiges-amt.de
- Deutscher Akademischer Austausch Dienst (DAAD)
The German Academic Exchange Service
www.daad.de
- Kooperation international
www.kooperation-international.de
- World Fact Book
<https://www.cia.gov/library/publications/the-world-factbook>
- numbeo.com

WICHTIG: Zur aktuellen Sicherheitslage weltweit informieren Sie sich bitte unbedingt auf den Seiten des Auswärtigen Amtes (oben)!

ATTENTION: *For further information about the political situation please visit the websites of the foreign office (above)!*

Laos

Laos

Erfahrungsberichte:
experience reports:



Quellen/Sources:
www.daad.de
www.auswaertiges-amt.de
www.wikipedia.de
www.commons.wikimedia.org



Allgemeine Informationen

Hauptstadt: Vientiane
Amtssprache: Laotisch
Einwohnerzahl: circa 6,8 Mio. (2015)

Visum

Ein Visum sowie ein gültiger Reisepass werden für die Einreise benötigt.

Lebenshaltungskosten

Die Ausgaben für Lebensmittel und Kleidung sind relativ gering. Die Kosten für Transportmittel, Unterkunft und Telefonverbindungen sind jedoch im Vergleich höher.

Unterkunft

Bei der Zimmersuche sind die Aushänge in den Supermärkten und im Institut Français (www.if-laos.org) in Vientiane die beste Lösung oder ein Blick ins Internet.

Hochschulsystem

Im Jahr 1996 wurden die 11 Universitäten des Landes zu einer, der Nationaluniversität Laos zusammengeschlossen (www.nuol.edu.la). Die meisten Einrichtungen befinden sich in der Hauptstadt.

Wichtige Adressen & Telefonnummern

Allgemein Notrufnummer: 190/195

Polizei: 191

Sperr-Notruf für Deutschland (SIM Karten, EC Karten, Krankenkassenkarten und Kreditkarten): +49 116116

Deutsche Botschaft in Laos
Rue Sokpalouang 26 (Sisattanek), Vientiane
Tel.: +856/21/31 21 10, 31 21 11

General Information

*Capital: Vientiane
Official language: Lao
Population: circa 6,8 m (2015)*

Visa

A passport with visa is necessary to enter the country.

Cost of Living

The living costs in Laos are relatively small for groceries and clothing. On the other hand transport, accommodation and phone calls are quite expensive.

Accommodation

Postings in supermarkets and at the Institut Français (www.if-laos.org) in Vientiane are helpful. Searching the internet is another option.

Higher Education System

In 1996 the eleven universities of the country were integrated in one - the National University of Laos (www.nuol.edu.la). Most of the faculties are in the capital city Vientiane.

Important addresses & phone numbers

General emergency number: 190/195

Police: 191

*Central blocking emergency call for Germany (credit cards etc.):
+49 116116*

*German Embassy in Laos
Rue Sokpalouang 26 (Sisattanek), Vientiane
+856/21/31 21 10, 31 21 11*